



Disney's Fairy Tale Weddings Dinner Package (Snow White Ballroom)

- Chinese or Western Set Dinner or Western Buffet Dinner (Menu I) or Fairytale Fusion - Signature 6-Course Dinner Menu
- 3 hours unlimited serving of orange juice, soft drinks, mineral water and beer
- Disney "Dream Light and Shadow" Theme Decoration (Stenciled Castle & Flowers/ Romantic Silhouette*) and fresh floral centerpieces
- Professional LED wall and audio equipment and Disney background music arrangement
- Disney's Fairy Tale Weddings keepsakes for Bride and Groom
- Personalized Disney's Fairy Tale Weddings Certificate
- 5-tier Disney's Fairy Tale Weddings mock cake for cake-cutting ceremony and photography
- Disney-themed fresh wedding cake served during pre-dinner cocktail
- Disney's Fairy Tale Weddings premium for banquet Guests
- 1 bottle of champagne for toasting
- Wedding Specialist to coordinate every detail for your big day
- A dedicated in-house Bridal Assistant
- Pocket-size location map for banquet Guests
- Save the Date e-card to banquet Guests

Chinese Set Dinner	Western Set/ Buffet Dinner	Fairytale Fusion - Signature 6-Course Dinner Menu
Package price at HK\$163,800 plus 10% service charge (for 5 tables of 12 persons)	Package price at HK\$158,800 plus 10% service charge (for 50 persons)	Package price at HK\$186,800 plus 10% service charge (for 50 persons)
Additional table at HK\$25,188 plus 10% service charge per table of 12 persons	Additional Guest at HK\$2,248 plus 10% service charge per person	Additional Guest at HK\$2,848 plus 10% service charge per person

* Subject to availability

The above packages and prices are valid for wedding events taking place on or before September 30, 2026.

Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITP") reserves the right to change the price, types, specifications, availability, validity, features, terms and conditions and/or other aspect of the products or services offered above without prior notice.

Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITP") reserves the right to amend the information in this document without prior notice. This document is intended for discussion purposes only and does not constitute an agreement or an offer to enter into an agreement. Accordingly, neither party will be bound unless and until a written agreement in relation to the above event is signed by both, and until then either party may withdraw from discussions at any time for any reason without any liability whatsoever to the other.



迪士尼童話婚禮晚宴套餐 (白雪公主宴會廳)

- 享用中式、西式晚餐、自助晚餐(菜譜一)或中西合璧晚宴套餐(六道菜)
- 3小時無限供應飲品，包括橙汁、汽水、礦泉水及啤酒
- 迪士尼「夢幻光影」主題佈置(城堡鏤花/浪漫剪影*)及特色鮮花擺設
- 專業LED屏幕、音響器材及迪士尼背景音樂
- 迪士尼童話婚禮新人禮物
- 特製迪士尼童話婚禮證書
- 迪士尼童話婚禮5層蛋糕，供切餅儀式及拍照使用
- 迪士尼特色結婚蛋糕，供婚宴前享用
- 迪士尼童話婚禮回贈賓客禮物
- 香檳一瓶，供新人祝酒儀式之用
- 婚禮統籌專家妥善安排婚禮的各項細節
- 新娘專屬助手，專責於婚禮當天協助新娘
- 為賓客提供簡便婚宴場地位置地圖
- Save the Date 婚禮電子邀請卡

中式晚餐	西式晚餐 或 自助晚餐	中西合璧晚宴 (六道菜)
套餐價格港幣\$163,800； 另設加一服務費 (供5席，每席12位用)	套餐價格港幣\$158,800； 另設加一服務費 (供50位用)	套餐價格港幣\$186,800； 另設加一服務費 (供50位用)
額外每席港幣\$25,188 (供12位用)； 另設加一服務費	額外賓客每位港幣\$2,248； 另設加一服務費	額外賓客每位港幣\$2,848； 另設加一服務費

*視乎供應情況而定

以上套餐及價格適用於2026年9月30日或之前舉行之婚宴。

由於價格變動及貨源關係，香港國際主題樂園有限公司保留修改以上價格及項目之權利。

香港國際主題樂園有限公司保留更改以上資料之權利而毋須事先作另行通知。本文件僅供討論之用，並不構成協議或達成協議的要約。

因此，在雙方就上述事項簽署書面協議之前，本文件對雙方均不具有約束力。任何一方均可隨時因任何原因撤出討論並毋須對另一方承擔任何責任。





Chinese Dinner Banquet

Menu I

Roasted Whole Suckling Pig

Deep-fried Crab Claws
Coated with Shrimp Mousse and Water Chestnut

Wok-fried Scallops with Seasonal Vegetable and Deep-fried Enoki Mushroom

Braised Whole Conpoy with Shiitake Mushrooms
and Garlic in Oyster Sauce

Double-boiled Sea Whelk Soup with Fish Maw,
Conpoy and Mickey Winter Melon

Braised Whole Abalone (8 Heads)
with Shiitake Mushrooms and Seasonal Vegetables

Steamed Fresh Eastern Spotted Garoupa

Roasted Sesame Chicken with Lemon Sauce

Fried Red Rice with Roasted Duck and Pine Nuts

Braised E-fu Noodles
with Crabmeat and Mushrooms

Dessert Delights:
Chilled Mango Pudding,
Mickey Lotus Seed and Pineapple Puff

For our Guests with food allergies or other health-related dietary restrictions, we are happy to discuss and attempt to accommodate your special dietary requests. The above price is valid for wedding events taking place on or before September 30, 2026. Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITP") reserves the right to change the price, types, specifications, availability, validity, features, terms and conditions and/or other aspect of the products or services offered above without prior notice. Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITP") reserves the right to amend the information in this document without prior notice. This document is intended for discussion purposes only and does not constitute an agreement or an offer to enter into an agreement. Accordingly, neither party will be bound unless and until a written agreement in relation to the above event is signed by both, and until then either party may withdraw from discussions at any time for any reason without any liability whatsoever to the other.



Disney's
FAIRY TALE
Weddings

中式晚宴

菜譜—

鴻運乳豬全體

蹄香百花炸蟹扣

金枝翡翠炒帶子

金錢扣多子柱脯盅

米奇冬瑤筒膠燉海螺

翡翠花菇扣湯鮑 (八頭)

清蒸大海東星斑

黃金脆皮芝麻雞

松子仁烤鴨粒紅米炒飯

本菇蟹肉燜伊麵

特式甜品：

香芒凍布甸、米奇鴛鴦酥

賓客如有食物過敏或其他與健康有關的飲食限制，我們樂於與您商討及嘗試為您的特別飲食所需作出安排。
以上價格適用於2026年9月30日或之前舉辦之婚禮。

由於價格變動及貨源關係，香港國際主題樂園有限公司保留修改以上菜單價格及項目之權利。

香港國際主題樂園有限公司保留更改以上資料之權利而毋須事先作另行通知。本文件僅供討論之用，並不構成協議或達成協議的要約。

因此，在雙方就上述事項簽署書面協議之前，本文件對雙方均不具有約束力，任何一方均可隨時因任何原因撤出討論並毋須對另一方承擔任何責任。

Disney's
FAIRY TALE
Weddings

Western Dinner Banquet

Menu I

Alaska Crabmeat
with Mango and Cucumber Roulade
and Baked Crab Cake in Crustacean Sauce
with Citrus Jelly and Fennel Salad

Cream of Parsnip Soup
with Serrano Ham and Parsnip Chips

Roasted Prime Beef Tenderloin
and Braised Beef Cheek with Fondant Potato
and Seasonal Vegetables in Red Wine Sauce

OR

Pan-fried Lobster
with Sautéed Celtsuce and Fennel in Champagne Foam,
Roasted Sea Bass with Celeriac in Clams Butter Sauce

Disney Raspberry Chocolate
and Strawberry Mousse Cake

Coffee or Tea

Chocolate Praline and Macaron 

 Vegetarian

For our Guests with food allergies or other health-related dietary restrictions, we are happy to discuss and attempt to accommodate your special dietary requests. The above price is valid for wedding events taking place on or before September 30, 2026. Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITP") reserves the right to change the price, types, specifications, availability, validity, features, terms and conditions and/or other aspect of the products or services offered above without prior notice. Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITP") reserves the right to amend the information in this document without prior notice. This document is intended for discussion purposes only and does not constitute an agreement or an offer to enter into an agreement. Accordingly, neither party will be bound unless and until a written agreement in relation to the above event is signed by both, and until then either party may withdraw from discussions at any time for any reason without any liability whatsoever to the other.



Disney's
FAIRY TALE
Weddings

西式晚宴

菜譜一

亞拉斯加蟹肉芒果青瓜卷拼焗蟹餅配海鮮汁
伴柑橘啫喱及茴香沙律

白甘筍忌廉湯配西班牙火腿及白甘筍脆片

香烤特級牛柳拼紅燒牛頰肉
伴烤薯及歐陸時蔬配紅酒汁

或

香煎龍蝦伴炒萵筍及茴香配香檳泡沫
拼香烤海鱸魚伴芹菜頭配鮮蜆牛油汁

迪士尼紅桑子朱古力拼士多啤梨慕絲蛋糕

咖啡或茶

朱古力及馬卡龍



素菜

賓客如有食物過敏或其他與健康有關的飲食限制，我們樂於與您商討及嘗試為您的特別飲食所需作出安排。

以上價格適用於2026年9月30日或之前舉辦之婚禮。

由於價格變動及貨源關係，香港國際主題樂園有限公司保留修改以上菜單價格及項目之權利。

香港國際主題樂園有限公司保留更改以上資料之權利而毋須事先作另行通知。本文件僅供討論之用，並不構成協議或達成協議的要約。

因此，在雙方就上述事項簽署書面協議之前，本文件對雙方均不具有約束力。任何一方均可隨時因任何原因撤出討論並毋須對另一方承擔任何責任。





Disney's
FAIRY TALE
Weddings

Dinner Buffet
Menu I

Cold Dishes

Chilled Seafood on Ice [Fresh Prawn, Blue Mussel, Crab Leg, Sea Whelk and Cooked Abalone]

Assorted Sushi and Sashimi

Chilled Soba Noodle with Smoked Duck Breast Julianne

Smoked Salmon and Gravlax with Honey Mustard Dressing

Italian Antipasto

Parma Ham with Melon

Chinese Chilled Chicken in Huadiao Wine

Marinated Beef Shank in Hot and Spicy Sauce

Salads

Rainbow Tomato Salad

Thai Glass Noodle and Beef Salad

Grilled Chicken with Peach and Apple Salad

Garden Salad with Homemade Dressings

Caesar Salad with Condiments

Tobiko Salad and Mentaiko Salad

Soups

Lemongrass Seafood Bisque with Mickey Croutons

Braised Minced Beef Soup with Bean Curd and Black Truffle

Assorted Bread and Butter

Penang Laksa Station

Shrimp, Chicken, Fish Ball, Deep-fried Bean Puff, Bean Sprout and Rice Noodle

Carving Station

Roasted Prime Beef Ribeye with Shallot Red Wine Sauce

Coffee or Tea

Vegetarian

Hot Dishes

Grilled Spanish Iberico Pork Collar with Kenya Bean in Mushroom Cream Sauce

Teriyaki Cod Fish Fillet with Miso Eggplant and Roasted Pumpkin

Roasted King Prawn with Garlic Butter

Braised Veal Cheek with Red Wine Sauce

Oven Roasted Forest Mushrooms with Seasonal Vegetables

Roasted Duck and Honey-glazed Barbecued Pork

Sautéed Shrimp with Green Onion in Gravy

Braised Sliced Whelk with Mushrooms and Vegetables in Abalone Sauce

Fried Rice with Assorted Seafood, Crab Roe and Egg White

Wok-fried Egg Noodle with Shredded Chicken in Satay Sauce

Desserts

Fresh Fruit Platter

Mickey Cheesecake

Green Tea Panna Cotta

Strawberry Flan

Almond Chocolate Tart

White Wine Jelly with Fruits

Crunchy Chocolate Cake

Bread and Butter Pudding with Vanilla Sauce

Tiramisu

Mövenpick Ice Cream with Condiments and Waffle Cones

Mango Pudding

Sweetened Coconut Cream with Sago, Taro and Black Glutinous Rice

For our Guests with food allergies or other health-related dietary restrictions, we are happy to discuss and attempt to accommodate your special dietary requests. The above price is valid for wedding events taking place on or before September 30, 2026. Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITP") reserves the right to change the price, types, specifications, availability, validity, features, terms and conditions and/or other aspect of the products or services offered above without prior notice. Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITP") reserves the right to amend the information in this document without prior notice. This document is intended for discussion purposes only and does not constitute an agreement or an offer to enter into an agreement. Accordingly, neither party will be bound unless and until a written agreement in relation to the above event is signed by both, and until then either party may withdraw from discussions at any time for any reason without any liability whatsoever to the other.



Disney's
FAIRY TALE
Weddings

自助晚宴

菜譜一

冷盤

- 凍海鮮盤(鮮蝦、藍青口、蟹腳、海螺及熟鮑魚)
雜錦壽司及魚生
煙鴨胸蕎麥冷麵
煙三文魚及香草三文魚配蜜糖芥末醬
意式雜菜
帕爾馬火腿配蜜瓜
花雕醉雞
麻辣滷牛脈

沙律

- 彩虹番茄沙律
泰式牛肉粉絲沙律
蜜桃蘋果燒雞沙律
雜菜沙律配自家製醬汁
凱撒沙律及配料
飛魚子及明太子沙律

湯

- 香茅海鮮濃湯配米奇多士
黑松露牛鬆豆腐羹
各式麵包及牛油

即煮星馬叻沙

- 蝦仁、雞片、魚蛋、豆卜、芽菜、米線

烤肉

- 烤特級肉眼牛扒配乾蔥紅酒汁

咖啡或茶

素菜

賓客如有食物過敏或其他與健康有關的飲食限制，我們樂於與您商討及嘗試為您的特別飲食所需作出安排。
以上價格適用於2026年9月30日或之前舉辦之婚禮。

由於價格變動及貨源關係，香港國際主題樂園有限公司保留修改以上菜單價格及項目之權利。

香港國際主題樂園有限公司保留更改以上資料之權利而毋須事先作另行通知。本文件僅供討論之用，並不構成協議或達成協議的要約。

因此，在雙方就上述事項簽署書面協議之前，本文件對雙方均不具有約束力，任何一方均可隨時因任何原因撤出討論並毋須對另一方承擔任何責任。

Disney's
FAIRY TALE
Weddings

Chinese Dinner Banquet

Menu II

Roasted Whole Suckling Pig

Baked Crab Shell Stuffed
with Crabmeat, Herbs and Boletus

Sautéed Lobster with Crispy Yunnan Ham and Asparagus

Braised Whole Conpoy with Matsutake Mushrooms
and Hokkaido Scallop in Oyster Sauce

Double-boiled Chicken Soup
with Fish Maw, Snow Lotus and Almond Cream

Braised Whole Abalone (6 Heads)
and Sea Cucumber with Seasonal Vegetables
in Oyster Sauce

Steamed Fresh Eastern Spotted Garoupa

Roasted Crispy Chicken with Lychee Sauce

Fried Rice with Lobster, Scallop,
Roasted Duck and Yunnan Ham

Deep-fried Fungus and Shrimp Dumplings
with Supreme Broth

Dessert Delights:

Chilled Sago Cream with Mango and Pomelo Pudding,
Mickey Osmanthus and Red Bean Cake

Upgrade to Menu II: supplement charge at HK\$26,000 plus 10% service charge (for 5 tables of 12 persons)
Additional table at HK\$30,388 plus 10% service charge (per table of 12 persons)

For our Guests with food allergies or other health-related dietary restrictions, we are happy to discuss and attempt to accommodate your special dietary requests. The above price is valid for wedding events taking place on or before September 30, 2026. Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITP") reserves the right to change the price, types, specifications, availability, validity, features, terms and conditions and/or other aspect of the products or services offered above without prior notice. Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITP") reserves the right to amend the information in this document without prior notice. This document is intended for discussion purposes only and does not constitute an agreement or an offer to enter into an agreement. Accordingly, neither party will be bound unless and until a written agreement in relation to the above event is signed by both, and until then either party may withdraw from discussions at any time for any reason without any liability whatsoever to the other.



中式晚宴

菜譜二

鴻運乳豬全體

牛肝菌焗釀蟹蓋

雲腿露筍龍蝦球

松茸金銀柱脯盅

杏汁花膠雪蓮子燉雞

蠔皇鮑魚（六頭）扣遼參

清蒸大海東星斑

荔枝醬脆皮燒雞

籠仔富豪三色飯

上湯如意鮮蝦脆粉果

特式甜品：

楊枝甘露布甸、米奇桂花紅豆糕

升級至菜譜二：套餐價格另加港幣\$26,000；另設加一服務費(供5席·每席12位用)
額外每席港幣\$30,388；另設加一服務費(供12位用)

賓客如有食物過敏或其他與健康有關的飲食限制，我們樂於與您商討及嘗試為您的特別飲食所需作出安排。
以上價格適用於2026年9月30日或之前舉辦之婚禮。

由於價格變動及貨源關係，香港國際主題樂園有限公司保留修改以上菜單價格及項目之權利。

香港國際主題樂園有限公司保留更改以上資料之權利而毋須事先作另行通知，本文件僅供討論之用，並不構成協議或達成協議的要約。

因此，在雙方就上述事項簽署書面協議之前，本文件對雙方均不具有約束力，任何一方均可隨時因任何原因撤出討論並毋須對另一方承擔任何責任。

Disney's
FAIRY TALE
Weddings

Western Dinner Banquet

Menu II

Crabmeat and Caviar with White Wine Jelly,
White Asparagus Salad and Poached Quail Egg

Pan-fried King Scallop and Blue Mussel
on Creamy Leek

Chicken Consommé with Black Truffle
and Mushroom Heart Shaped Ravioli

Roasted Wagyu Beef Sirloin
and Braised Boneless Prime Beef Short Ribs
with Potato Dauphine and Seasonal Vegetables
in Red Wine Sauce

OR

Poached Lobster with Sautéed Celuce
and Fennel with Lobster Oil Snow Powder,
Pan-fried Coral Trout Fillet with Celeriac
in Clams Butter Sauce

Milk Chocolate Crunch and Strawberry Mousse
Swan Cake in Citrus Sauce

Coffee or Tea

Chocolate Praline and Macaron 

Upgrade to Menu II: supplement charge at HK\$25,000 plus 10% service charge (for 50 persons)
Additional Guest at HK\$2,748 plus 10% service charge per person

 Vegetarian

For our Guests with food allergies or other health-related dietary restrictions, we are happy to discuss and attempt to accommodate your special dietary requests. The above price is valid for wedding events taking place on or before September 30, 2026. Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITP") reserves the right to change the price, types, specifications, availability, validity, features, terms and conditions and/or other aspect of the products or services offered above without prior notice. Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITP") reserves the right to amend the information in this document without prior notice. This document is intended for discussion purposes only and does not constitute an agreement or an offer to enter into an agreement. Accordingly, neither party will be bound unless and until a written agreement in relation to the above event is signed by both, and until then either party may withdraw from discussions at any time for any reason without any liability whatsoever to the other.



Disney's
FAIRY TALE
Weddings

西式晚宴

菜譜二

蟹肉魚子醬配白酒啫喱、白蘆筍沙律及蛤鵝鴨蛋

香煎帶子及藍青口伴忌廉大蒜

法式雞清湯配黑松露蘑菇心形意大利雲吞

香烤和牛西冷拼紅燒特級無骨牛小排
伴忌廉焗薯及歐陸時蔬配紅酒汁

或

浸煮龍蝦伴炒萵筍及茴香配龍蝦雪粉
拼香煎東星斑柳伴芹菜頭配鮮蝦牛油汁

牛奶朱古力脆脆拼士多啤梨慕絲天鵝蛋糕配柑橘汁

咖啡或茶

朱古力及馬卡龍

素菜

賓客如有食物過敏或其他與健康有關的飲食限制，我們樂於與您商討及嘗試為您的特別飲食所需作出安排。
以上價格適用於2026年9月30日或之前舉辦之婚禮。

由於價格變動及貨源關係，香港國際主題樂園有限公司保留修改以上菜單價格及項目之權利。

香港國際主題樂園有限公司保留更改以上資料之權利而毋須事先作另行通知，本文件僅供討論之用，並不構成協議或達成協議的要約。

因此，在雙方就上述事宜簽署書面協議之前，本文件對雙方均不具有約束力，任何一方均可隨時因任何原因撤出討論並毋須對另一方承擔任何責任。





Disney's
FAIRY TALE
Weddings

Dinner Buffet
Menu II

Cold Dishes

Chilled Seafood on Ice
 (Cooked Fresh Lobster, Crab Leg, Fresh Prawn, Sea Whelk, Cooked Abalone and Blue Mussel)

Assorted Sushi and Sashimi

Smoked Salmon and Avocado Terrine

Fresh Rainbow Tomato and Buffalo Cheese with Balsamic Dressing

Chilled Shredded Duck with Jelly Fish in Spring Onion Oil

Flavored Chicken in Sichuan Spicy Sauce

Salads

Crabmeat with Mango, Papaya and Avocado Salad

Thai Prawn and Pomelo Salad

Grilled Chicken with Peach and Apple Salad

Japanese Mentaiko Salad

Thai Beef Salad

Marinated Octopus, Green Asparagus and Olive Salad

Garden Salad with Homemade Dressings

Soups

Crab Bisque with Mickey Croutons

Braised Minced Chicken Soup with Bamboo Pith and Snow Swallow

Assorted Bread and Butter

Noodle Station

Shrimp, Wonton, Chicken, Fish Ball, Beef, Seasonal Vegetables, Spinach Noodle and Rice Vermicelli

Iberico Ham Station

36-month-old Iberico Ham with Melon, Fig, Olive and Cherry Tomato

Carving Station

Grilled U.S. Beef Tomahawk Steak with Red Wine Sauce

Roasted Rack of Lamb with Garlic and Cumin Crust in Chimichurri Sauce

Hot Dishes

Pan-fried Sea Bass Fillet with Caviar Cream Sauce

Korean Roasted Boneless Beef Short Ribs

Baked Lobster and Seafood Penne with Lobster Sauce and Cheese

Mickey Truffle Potatoes Au Gratin

Sautéed Scallop with Bamboo Shoot in Spicy Sauce

Deep-fried Chicken with Pomelo Sauce

Wok-fried Shrimps with Cordyceps Flower and Vegetable

Fried Rice with Seafood and Sergestid Shrimp

Braised Straw Mushrooms and Vegetables with Conpoy Sauce

Stir-fried Beef Fillet with Assorted Mushrooms in Gravy

Desserts

Fresh Fruit Platter

Bread and Butter Pudding with Vanilla Sauce

Rosemary Apple Tart

Mango Mille-feuille

Mickey Chocolate Truffle Cake

Winnie the Pooh Honey Mango Mousse

Assorted Macarons

Banana Charlotte

Opera Cake

Mango Egg White Mousse Cake

Mövenpick Ice Cream with Condiments and Waffle Cones

Sweetened Red Bean Cream with Sesame Glutinous Rice Dumplings

Mango with Sago and Pomelo Pudding

Upgrade to Menu II: supplement charge at HK\$25,000 plus 10% service charge (for 50 persons)

Additional Guest at HK\$2,748 plus 10% service charge per person

Coffee or Tea

 Vegetarian

For our Guests with food allergies or other health-related dietary restrictions, we are happy to discuss and attempt to accommodate your special dietary requests. The above price is valid for wedding events taking place on or before September 30, 2026.

Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITPL") reserves the right to change the price, types, specifications, availability, validity, features, terms and conditions and/or other aspect of the products or services offered above without prior notice.

Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITPL") reserves the right to amend the information in this document without prior notice. This document is intended for discussion purposes only and does not constitute an agreement or an offer to enter into an agreement. Accordingly, neither party will be bound unless and until a written agreement in relation to the above event is signed by both, and until then either party may withdraw from discussions at any time for any reason without any liability whatsoever to the other.

©Disney



自助晚宴

菜譜二

冷盤

- 凍海鮮盤
(熟龍蝦、蟹腳、鮮蝦、海螺、熟鮑魚及藍青口)
雜錦壽司及魚生
煙三文魚牛油果凍批
彩虹番茄伴水牛芝士配意大利黑醋汁
涼拌鴨絲海蜇
川辣口水雞

沙律

- 蟹肉芒果木瓜牛油果沙律
泰式柚子蝦沙律
蜜桃蘋果燒雞沙律
日式明太子沙律
泰式牛肉沙律
八爪魚蘆筍橄欖沙律
雜菜沙律配自家製醬汁

湯

- 蟹肉忌廉濃湯配米奇多士
竹笙雪燕雞蓉羹
各式麵包及牛油

即煮粉麵

- 蝦、雲吞、雞片、魚蛋、牛肉、時蔬、菠菜麵、米粉

西班牙火腿

- 36個月西班牙火腿配蜜瓜、無花果、橄欖及車厘茄

烤肉

- 烤美國斧頭牛扒配紅酒汁
蒜香孜然烤羊架配阿根廷香草醬

熱盤

- 香煎海鱸魚柳配黑魚子忌廉汁
韓式烤無骨牛小排
焗芝士龍蝦海鮮長通粉
米奇松露忌廉焗薯
川醬冬筍炒帶子
柚子汁脆炸雞脯
蟲草花翡翠炒蝦仁
櫻花蝦海鮮炒飯
瑤柱扒鮮菇時蔬
燒汁雜菌炒牛柳

甜品

- 新鮮果盤
焗牛油麵包布甸配雲呢拿汁
迷迭香蘋果撻
芒果千層酥
米奇朱古力松露軟心蛋糕
小熊維尼蜜糖香芒慕絲
雜錦馬卡龍
朱古力香蕉蛋糕
歌劇院蛋糕
芒果蛋白慕絲蛋糕
瑞士特色雪糕配香脆威化筒及配料
紅豆沙芝麻湯圓
楊枝甘露布甸

升級至菜譜二: 套餐價格另加港幣\$25,000 ; 另設加一服務費(供50位用)
額外賓客每位港幣\$2,748 ; 另設加一服務費

咖啡或茶

 **素菜**

賓客如有食物過敏或其他與健康有關的飲食限制,我們樂於與您商討及嘗試為您的特別飲食所需作出安排。
以上價格適用於2026年9月30日或之前舉辦之婚禮。

由於價格變動及貨源關係,香港國際主題樂園有限公司保留修改以上菜單價格及項目之權利。

香港國際主題樂園有限公司保留更改以上資料之權利而毋須事先作另行通知。本文件僅供討論之用,並不構成協議或達成協議的要約。因此,在雙方就上述事項簽署書面協議之前,本文件對雙方均不具有約束力,任何一方均可隨時因任何原因撤出討論並毋須對另一方承擔任何責任。

Disney's
FAIRY TALE
Weddings

Fairytales Fusion - Signature 6-Course Dinner Menu

Caviar Tin

Osciетra with Lobster, Amaebi and Champagne Jelly

Crabmeat with Papaya and Cucumber Roulade
with Baked Crab Cake in Crustacean Sauce, Citrus and Fennel Salad

Bouillabaisse with Rouille
Prawns, Scallops, Mussels and Clams

Braised Whole Abalone (6 Heads)
with Zucchini, Fried Prawn, Yunnan Ham and Vegetables

Duo of Beef
Beef Tenderloin with Baked Bao Bun with Beef Curry Filling,
Spinach, Carrot and Celeriac Puree in Red Wine Sauce

Or

Duo of Lamb

Lamb Loin and Fish Mousse with Baked Bao Bun with Lamb Curry Filling,
Spinach, Carrot and Water Chestnut Puree in Pomegranate Sauce

Sweet Potted Plant 
Mascarpone Cream and Green Tea Sponge
with Fresh Mango, Hazelnut Crumble and Chocolate Almond

Coffee or Tea

Chocolate Praline and Macaron 

Vegetarian

For our Guests with food allergies or other health-related dietary restrictions, we are happy to discuss and attempt to accommodate your special dietary requests. The above price is valid for wedding events taking place on or before September 30, 2026.

Hongkong International Theme Parks Limited ("HKTPL") reserves the right to change the price, types, specifications, availability, validity, features, terms and conditions and/or other aspect of the products or services offered above without prior notice.

Hongkong International Theme Parks Limited ("HKTPL") reserves the right to amend the information in this document without prior notice. This document is intended for discussion purposes only and does not constitute an agreement or an offer to enter into an agreement. Accordingly, neither party will be bound unless and until a written agreement in relation to the above event is signed by both, and until then either party may withdraw from discussions at any time for any reason without any liability whatsoever to the other.

Disney's
FAIRY TALE
Weddings

中西合璧晚宴套餐 (六道菜)

魚子醬拼龍蝦及甜蝦沙律、香檳啫喱

蟹肉及木瓜青瓜卷

配烤蟹餅伴海鮮汁、柑橘茴香沙律

法式馬賽海鮮湯

翠環鮑魚 (六頭) 伴玉簪蝦球

牛肉二重奏

香烤牛柳拼咖喱牛肉薯仔包

配炒菠菜及甘筍芹菜頭蓉、紅酒燒汁

或

羊肉二重奏

羊里脊排及魚慕斯拼咖哩羊肉薯仔包

配炒菠菜及甘筍馬蹄蓉、石榴醬

甜蜜盆栽



意大利芝士忌廉綠茶蛋糕

伴芒果、榛子脆脆及杏仁朱古力

咖啡或茶

朱古力及馬卡龍



素菜

賓客如有食物過敏或其他與健康有關的飲食限制，我們樂於與您商討及嘗試為您的特別飲食所需作出安排。以上套餐及價格，須符合最低消費要求及適用於2026年9月30日或之前舉行之婚宴。

由於價格變動及貨源關係，香港國際主題樂園有限公司保留修改以上菜單價格及項目之權利。

香港國際主題樂園有限公司保留更改以上資料之權利而毋須事先作另行通知。本文件僅供討論之用，並不構成協議或達成協議的要約。

因此，在雙方就上述事項簽署書面協議之前，本文件對雙方均不具有約束力，任何一方均可隨時因任何原因撤出討論並毋須對另一方承擔任何責任。



Enhanced Beverage Options

	Chinese Set Dinner	Western Set / Buffet Dinner / Fairytale Fusion - Signature 6-Course Dinner
3 hours Package	Unlimited serving of orange juice, soft drinks, mineral water, beer, house red and white wines	
	Supplement rate at HK\$400 per table of 12 persons	Supplement rate at HK\$60 per person
5 hours Package	Unlimited serving of orange juice, soft drinks, mineral water and beer	
	Supplement rate at HK\$400 per table of 12 persons	Supplement rate at HK\$60 per person
5 hours Package	Unlimited serving of orange juice, soft drinks, mineral water, beer, house red and white wines	
	Supplement rate at HK\$800 per table of 12 persons	Supplement rate at HK\$100 per person
Non-alcoholic fruit punch at HK\$1,600 per bowl (total 30 glasses)		

The above items are subject to 10% service charge.

The above packages and prices are valid for wedding events taking place on or before September 30, 2026. Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITP") reserves the right to change the price, types, specifications, availability, validity, features, terms and conditions and/or other aspect of the products or services offered above without prior notice. Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITP") reserves the right to amend the information in this document without prior notice. This document is intended for discussion purposes only and does not constitute an agreement or an offer to enter into an agreement. Accordingly, neither party will be bound unless and until a written agreement in relation to the above event is signed by both, and until then either party may withdraw from discussions at any time for any reason without any liability whatsoever to the other.



Disney's
FAIRY TALE
Weddings

升級餐飲套餐選項

	中式晚餐	西式晚餐 或 自助晚餐 或 中西合璧晚宴套餐 (六道菜)
3 小時套餐	無限供應飲品，包括橙汁、汽水、礦泉水、 啤酒及紅白餐酒	
	每席額外港幣\$400 (供12位賓客)	每位額外港幣\$60
5 小時套餐	無限供應飲品，包括橙汁、汽水、礦泉水及啤酒	
	每席額外港幣\$400 (供12位賓客)	每位額外港幣\$60
5 小時套餐	無限供應飲品，包括橙汁、汽水、礦泉水、 啤酒及紅白餐酒	
	每席額外港幣\$800 (供12位賓客)	每位額外港幣\$100
無酒精雜果賓治 - 每盤港幣\$1,600 (共30杯)		

以上餐飲選項價格均設加一服務費。

以上套餐及價格適用於2026年9月30日或之前舉行之婚宴。

由於價格變動及貨源關係，香港國際主題樂園有限公司保留修改以上價格及項目之權利。

香港國際主題樂園有限公司保留更改以上資料之權利而毋須事先作另行通知。本文件僅供討論之用，並不構成協議或達成協議的要約。

因此，在雙方就上述事項簽署書面協議之前，本文件對雙方均不具有約束力，任何一方均可隨時因任何原因撤出討論並毋須對另一方承擔任何責任。



Disney's
FAIRY TALE
Weddings

Snow White Ballroom Floor Plan
白雪公主宴會廳平面圖

Capacity: 8 tables 席數: 8席

